
QUICK TIPP I  
Service Protectors

1 Information

Our service protectors will help you protect your mirror blades, artblades, side
rails or simply the cabinett inside from scratches or damages while sevicing
your pinball machine. You can now finally lift and lower your playfieldf without
the risk of damaging your precious mirror or art blades. On to top of it – your
siderails are protected, too.

You can use the service protectors on nearly any pinball machine starting with
Bally / Williams WPC. It works also with Stern, JJP, CGC or other comparable
cabinet designs from other pinball manufacturers.

Required:
• -

Duration:
• max. 1 minute

2 Usage

Before using the service protectors for the first time you have to fold them. 
There is one protector for the lleft (L) and one protectors for the right side
(R). The perforation helps to fold them more easily. Remove the protection foil
and you have transparent service proctectors ready to use,

Service protectors are of  Vivak Material (PET-G) with a thickness of only 
0.6mm (0.02‘‘) thickness.

Please see our impressions on page 3 to get the idea how to use them.. The
protection foil is still attached on these photos.-



QUICK TIPP I  
Service Protektoren

1 Information

Mit unseren Service Protektoren schützt Du Deine Spiegelbleche, Art Blades, 
Side Rails oder einfach die Kabinett Innenseite Deines Flippers während Du 
Wartungs- oder Reparaturarbeiten durchführst. 

Du kannst das Spielfeld anheben oder absenken ohne Gefahr zu laufen, Deine 
wertvollen Spiegelbleche oder Art Blades zu verkratzen oder anderwertig zu 
beschädigen – sogar die Siderails sind jetzt geschützt.

Die Service Protektoren passen bei nahezu allen modernen Flippern ab Bally / 
Williams WPC. Stern, JJP, CGC oder andere vergleichbar Kabinettdesigns von
anderen Flipperherstellern sind kein Problem.

Benötigte 
Materialien:
• -

Montage Dauer:
• max. 1 Minute

2 Benutzung

Vor dem ersten Einsatz müssen die flach gelieferten Service Protektoren 
gefaltet. Es gibt jeweils für Links (L) und Rechts (R) einen Protektor. Falte die 
Protektoren entllang der Perforation nachdem die die Schutzfolie entfernt 
hast (optional).

Unsere Service Protektoren warden aus Vivak Material (PET-G) gefertigt. Sie 
habe eine Dicke von nur 0.6mm.

Auf Seite 3 haben wir einige Impression für den Einsatz der Service
Protektoren zusammengestellt. Hier ist die Schutzfolie noch nicht abgezogen.
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